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	sbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyű lés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi )(XXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Elég az ígéretekb ő l! Egyesek egyenl őbbek lehetnek az egyenlőknél? — Mikor történi k
meg az illegális feltöltések és engedély nélküli bejárók elbontása a Balaton körül? ”
címmel »

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Balaton körüli illegális feltöltések és bejárók elbontása tárgyában legutóbb
benyújtott Írásbeli kérdésemre Ön azt a választ adta, hogy ,,A Balaton parti sávjának és a tó
nyílt vizes területének geodéziai mederfelmérése megtörtént . Az Országos Vízügyi
Főigazgatóság és a Balaton mederkezelésí filadatait ellátó Közép - dunántúli Vízügy i
Igazgatóság közösen végzi el az illegális fi/töltések és bejárók elbontását tartalmazó
medervonal- (partvonal) szabályozási kiviteli tervek elkészítését, valamint utóbbiak alapján a
szükséges ,földhivatali nyilvántartási, illetve kivitelezési munkákat . "

Hosszú évekre visszanyúló problémáról van szó, melyre többször felhívtam a
Kormány figyelmét az elmúlt években, de ígérgetéseken kívül mást nem kaptak a Balaton
körül élők és az ide látogató nyaralóvendégek .

2013 . év tavaszán a helyi sajtóban nagy hangot kapott, hogy közmunkások
bevonásával elkezdődik az illegális partfeltöltések és bejárók felszámolása . A vízügy akkori
felmérése szerint 470 engedély nélküli bejáró és 370 illegális partfeltöltés található körben a



Balaton parton . A legkirívóbb terület a balatonmáriaffirdöi és zánkai partszakasz, ahol eg y
kilométeren belül közel ötven illegális partfeltöltést vagy stéget számláltak . Ezek elbontására
négyszáz közmunkás foglalkoztatása volt a terv és a felszámolások költsége meghaladta volna
a 400 millió forintot . Mindez csak ígéret és terv maradt, a megvalósításból a mai napig semm i
nem lett .

Tisztelt Miniszter tJr! Az ígérgetések után mikor lépnek végre a tettek mezejére é s
indítják el az illegális feltöltések, engedély nélküli bejárók elbontását ?

Ennek érdekében, ahogy az elmúlt években is tettem . ismét költségvetési módosító
indítványt nyújtottam be a 2017 . évi költségvetéshez, hogy központi költségvetési forrásbó l
biztosítani lehessen a munkálatok megindítását . Ezt Önök azonban ismételten elutasították .
Mi a Kormány terve a fennálló probléma mihamarabbi megoldására ?

Várom érdemi válaszát !

Balatonalmádi, 2016 . július 27 .
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